
 
 
 
 
 
 
 
 

教会消息 4-21-2024  

如果天气允许，教会春季清洁日将于本周六（4 月 27 日）上

午 8:30 至中午举行。欢迎大家参与，帮助清理教堂内外。请

参阅大厅桌子上所需的工具列表和任务。请在报名表上登记，

以便我们可以统计人数并安排相应的计划。将提供简单的早餐

和茶点。 

本教会/華恩教会联合出版刊物《脚前的灯》2024 年电子版现已

发行. 如您想收到一份, 请用电子邮件通知教会秘书。邮箱: 

secretary@cbcrvirginia.org  或在大厅的表格写下您的名字和电

邮地址. 数量有限的印刷版将可提供给没有电邮链接的人. 

一年一度的林奇堡退修会將於 5 月 24 日到 27 日在 Eagle Eyrie 

Conference Center 舉行。2024 年度中文堂主题：活潑的盼望。

主題講員：許重一 牧師。英文堂青少年组講員: Pastor Greg 

Hsu 。英文堂成人组講員: Pastor Benjamin Chung。具体报名细

节将在五月初开始。 

本月背诵经文:约翰一书4:16                                                                                                               

神爱我们的心，我们也知道也信。神就是爱。住在爱里面的，

就是住在神里面，神也住在他里面。 

 

 

 

Announcements 4-21-2024  

Lamp Unto My Feet:   

The electronic version 2024 “Lamp unto My Feet”, the 

CBCR/GCBCR joint publication, is now available for distribution. 

If you would like to receive a copy, please send your request by 

email to our church secretary at secretary@cbcrvirginia.org, or 

write your name and e-address on the request form at the lobby. 

A limited number of hard copies will be made available to those 

who do not have email accesses. 

The Church Spring Clean-Up Day will be held this coming 

Saturday (4/27) from 8:30 am to noon, if the weather permits.  

Everyone is invited to participate to help tidy up the church 

inside and outside.  Please see the list of tasks and tools 

needed by the sign-up sheet on the table at the lobby.  Please 

sign up so we may have a head count to plan accordingly.  A 

light breakfast and refreshments will be provided.  

The annual Lynchburg Retreat will be held at the Eagle Eyrie 

Conference Center from May 24th to 27th. Pastor Greg Hsu will 

speak to the English-speaking youth group, and Pastor 

Benjamin Chung will address the English-speaking adults. 

Specific registration details will be available in early May. 

April Memory Verse  

And so we know and rely on the love God has for us.  God is 

love.  Whoever lives in love lives in God, and God in them.  

I John 4:16 
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